
Zápis
Z výjezdního zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 1.11...2023, 
konaného v prostorách firmy SAKO Brno, Jedovnická 2 a 4 ,Brno-Židenice, od 17.00 hod.

Přítomni: Eva Svobodová , Lukáš Bružeňák, Andrea Ondrůjová, Tomáš Dojivá,
Naďa Jurčová, Ivona Horáčková, Christian Kopec, Janka Wasserbauerová,

Josef Šiška

Omluveni: 0

Hosté: Jan Skotal -  I. místostarosta, Mgr. David Staněk, Ing. Monika Fleková, Mgr. Michal 

Kačírek -  mluvčí SAKO.

1. Zahájení -  schůzi zahájila předsedkyně. Uvítala hosta a členy komise. Konstatovala, 
že v 17hod. je přítomno všech 9 členů komise. Začátek výjezdního zasedání byl na 
adrese Jedovnická 4, kde se nachází třídící linka.

2. Schválení programu zasedání. Na programu byla exkurze v prostorách firmy SAKO 
Brno. Nikdo neměl doplňující návrhy k programu, program byl schválen.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Předsedkyně komise představila účastníkům mluvčího SAKO pana Mgr. Michala 
Kačírka. Ten vybavil všechny sluchátky, aby slyšeli informace z důvodu hluku
v provozu třídící linky i následně v ZEVO.

4. První část exkurze proběhla v prostorách třídící linky na plasty. Zde se sváží odpad 
ze žlutých kontejnerů a následně se třídí. Vytříděný plastový odpad je slisován do 
kvádrů o váze několika tun a dále putuje ke zpracovatelům.

5. Po prohlídce třídící linky se komise přesunula na Jedovnickou 2, kde je středisko 
ZEVO - moderní zařízení na energetické využití odpadu. Zde se zpracovaný odpad 
používá dále k výrobě elektrické energie a tepla. Teplo se dodává do soustavy 
centrálního zásobování ve formě páry a vody. Tímto teplem se pokryje až 30% 
celoroční spotřeby vody všech odběratelů napojených na CZT.

6. Členové komise měli možnost prohlédnout si i místa, kam běžní návštěvníci nemohou 
-  prostor pro plánovaný třetí kotel, kabinu jeřábníka, vzduchové kondenzátory a 
bývalou ruční linku.

7. Po ukončení exkurze se komise sešla v zasedací místnosti Enviromentálního 
střediska , kde pokračovala diskuse s mluvčím SAKO panem Mgr.Kačírkem.

8. Závěr- předsedkyně poděkovala Mgr. Kačírkovi za jeho výklad k exkurzi a 
poděkovala všem za účast

Ing. Eva Svobodová 

předsedkyně komise


